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The study considers a problem of developing such an approach to medium-term 
planning of job order mechanical engineering production, which allows to formalize 
and automate this process. I have presented the classification of the main factors of the 
enterprise’s internal environment according to their consideration in the mathematical 
formulation of the medium-term planning problem. In the article I have shown that 
the uncertainty in the planned processes is expedient to consider in reliance on 
historical statistical data from production. The conclusion about the applicability of 
the developed approach to planning for a wide range of machine-building enterprises 
engaged in job order-oriented production is made.
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НОВАЯ КНИГА

Кутяйкин В.Г., Потапчик А.К., Зажигалкин А.В., Горбачев П.А.

Метрологическое обеспечение производства
Учебно-методическое пособие. — М.: Нижегородский филиал АСМС, 2023

Пособие содержит основные положения правовых и нормативных документов, а также прак
тический материал по разным направлениям метрологического обеспечения применительно 
к работе как промышленных предприятий, так и организаций других видов деятельности.
Издание адресовано руководителям предприятий и метрологических служб, а также специалис
там различных направлений метрологического обеспечения производства, аккредитованных 
структур в сфере государственного регулирования обеспечения единства измерений, испыта
тельных подразделений, в том числе в целях подтверждения соответствия, а также специалис
там по управлению качеством и техническому регулированию.
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